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      PROTOKÓŁ NR LXV/2024 

z obrad LXV zwyczajnej Sesji Rady Gminy Mełgiew z dnia 27.03.2024 r. 

Sesja odbywała się w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mełgiew. Obrady rozpoczęto 
o godz. 10.06 i trwały do godz. 12.25 Według załączonej listy obecności na 15 radnych 
wybranych do Rady Gminy udział wzięło 13, co stanowi 86,67 % frekwencji. 
 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI  

lp nazwisko imię status podpis 

1 Augustyniak Włodzimierz obecny   

2 Bielak Michał obecny   

3 Bondos Ewa nieobecna   

4 Fijałkowski Marcin obecny   

5 Hajduk Józef nieobecny   

6 Korgol Przemysław obecny   

7 Kurowska Magdalena obecna   

8 Oleszek Janusz Zbigniew obecny   

9 Pawłowski Dariusz obecny   

10 Rusak Marcin obecny   

11 Spodar Ewa obecna   

12 Szewczak Michał obecny   

13 Szewczyk Krystyna obecna   

14 Wińska Renata obecna   

15 Zawadzka Krystyna obecna   

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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PUNKT 1 

Otwarcia obrad LXV zwyczajnej Sesji Rady Gminy Mełgiew dokonał Przewodniczący 
Rady Pan Janusz Oleszek, następnie po stwierdzeniu quorum wymaganego do podjęcia 
prawomocnych uchwał powitał wszystkich radnych, zaproszonych gości, sołtysów 
oraz widzów.  

PUNKT 2 

Przewodniczący Rady Pan Janusz Oleszek przypomniał, że projekt porządku obrad 
radni otrzymali w zaproszeniach na sesję. Zapytał, czy ktoś chciałby wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący odczytał projekt porządku obrad:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Gminy Mełgiew z dnia 28.02.2024 r. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacje Wójta o podjętych działaniach w okresie między sesjami. 
6. Przedstawienie Sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w 

Świdniku oraz informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
powiatu świdnickiego w 2023 r.  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowych z dotychczasowymi dzierżawcami. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości położonej w obrębie 0011-Mełgiew na okres do 5 lat w trybie 
bezprzetargowym. 

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków oraz Gminnej Ewidencji Zabytków, 
położonych na terenie gminy Mełgiew. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Zakończenie obrad. 

PUNKT 3 

Przewodniczący Rady Pan Janusz Oleszek powiedział, że protokół z LXIV Sesji Rady 
Gminy Mełgiew z dnia 28.02.2024 roku był dostępny w Urzędzie Gminy w Biurze Rady 
oraz w aplikacji Posiedzenia.pl, każdy z radnych mógł się zapoznać z jego treścią. 
Zapytał, czy są jakieś uwagi do przedmiotowego dokumentu. 
Uwag nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
 
GŁOSÓW OGÓŁEM: 13, ZA: 13, PZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem protokołu z LXIV Sesji Rady 
Gminy Mełgiew z dnia 28.02.2024 r. 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 marca 2024 r. czas 10:10:19 - 10:10:48 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów 

13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Augustyniak Włodzimierz ZA 

2 Bielak Michał ZA 

3 Bondos Ewa nieobecna 

4 Fijałkowski Marcin ZA 

5 Hajduk Józef nieobecny 

6 Korgol Przemysław ZA 

7 Kurowska Magdalena ZA 

8 Oleszek Janusz Zbigniew ZA 

9 Pawłowski Dariusz ZA 

10 Rusak Marcin ZA 

11 Spodar Ewa ZA 

12 Szewczak Michał ZA 

13 Szewczyk Krystyna ZA 

14 Wińska Renata ZA 

15 Zawadzka Krystyna ZA 

Protokół został przez radnych przyjęty.  
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PUNKT 4 
Interpelacji i zapytań nie wniesiono. 
 

PUNKT 5 
Pani Magdalena Wójcik Wójt Gminy Mełgiew przekazała informacje o działaniach 
w okresie między sesjami. 
Pani Wójt na wstępie podkreśliła, że przez cały okres kadencji podatki pozostały na tym 
samym poziomie, następnie odczytała ile zostało rozniesionych i rozesłanych nakazów 
podatkowych w poszczególnych sołectwach.  
Informacja z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi: 
- roczne sprawozdanie wójta za 2023 r. z zakresu gospodarowania odpadami 
komunalnymi zostało złożone do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubelskiego; 
- dokonano weryfikacji sprawozdań podmiotów odbierających odpady komunalne 
z nieruchomości na terenie gminy Mełgiew za 2023 r., które posłużyły do sporządzenia 
sprawozdania wójta za 2023 r.; 
- do każdego mieszkańca gminy posiadającego deklarację na odpady komunalne 
przesłano karty przekazania odpadów do PSZOK i zasady prawidłowej segregacji; 
- podpisane zostało zarządzenie wójta w sprawie przeprowadzenia kontroli podmiotów 
odbierających odpady komunalne od właścicieli nieruchomości na terenie gminy Mełgiew; 
- gmina jest w trakcie kontroli wykonywanej przez Wojewódzki Inspektorat Środowiska w 
zakresie gospodarowania odpadami. 
Informacja z zakresu funduszu sołeckiego:  
- zrealizowano zakup stołów i krzeseł na wyposażenie remizy wiejskiej w Krępcu, zgodnie 
z planem na 2024 sołectwa Krępiec I, kwota wydatkowana to 3 640,59 zł; 
- zrealizowano zakup drabiny na potrzeby OSP w Mełgwi – jest to przedsięwzięcie 
wspólne sołectw Mełgiew I i Mełgiew II na 2024 r., łączny koszt  wynosi 10 885,50 zł 
(każde z sołectw zaplanowało po 5 500,00 zł na ten cel). 
Informacja z zakresu pożytku publicznego: 
- podpisano osiem umów z organizacjami pożytku publicznego na realizację zadań w 2024 
r. Łączna kwota do przekazania dla organizacji, wynikająca z tych umów to 118 000,00 zł, 
w tym na sport 102 000,00 zł. Najwyższa kwota dotacji – 69 tys. zł, przekazana zostanie 
LKS „Perła” Mełgiew.  
Informacja z zakresu zamówień publicznych: 
- 13 marca 2024 r. nastąpiło otwarcie ofert dotyczących Budowy Oświetlenia Drogowego 
w miejscowości Janówek, Lubieniec i Krzesimów. Złożono 10 ofert, są one w trakcie 
badania. 
Informacja z zakresu zarządzania kryzysowego i obrony cywilnej: 
- na podstawie wniosku została wydana zgoda organizatorom protestu rolników, protest 
trwał od 20 do 22 marca, teren był objęty nadzorem i kontrolą. 
Informacja z zakresu rolnictwa: 
- od 1 do 29 lutego bieżącego roku trwał nabór wniosków o zwrot podatku akcyzowego, 
zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. Przyjęto 310 
wniosków. 18 marca b.r. sporządzony został wniosek do Wojewody o przekazanie dotacji 
celowej, wnioskowana kwota to 537 538, 02 zł. Zwroty nastąpią po otrzymaniu dotacji. 
Informacja z zakresu inwestycji i projektów: 
- podpisana została umowa na dofinansowanie realizacji projektu pn. Renowacja budynku 
Centrum Kultury Gminy Mełgiew w Podzamczu, wraz z zakupem niezbędnego 
wyposażenia. Planowany zakres obejmuje wymianę dachu wraz z więźbą dachową, 
wymianę okien i drzwi zewnętrznych i dotyczy całego budynku, a także oficyny. Całkowita 
wartość to 4 299 955,96 zł, a wnioskowane dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej 
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wynosi 3 208 747,16 zł. Pani Wójt dodała, że zainwestowany milion ze środków budżetu 
gminy, nawet jeśli miałby być skredytowany, to jest to dobry cel; 
- rozstrzygnięty został przetarg na budowę integracyjnego placu zabaw w Mełgwi. 
Inwestycja w 80 % współfinansowana ze środków PEFRON. Termin wykonania to 75 dni 
od daty podpisania umowy;  
- trwają zaawansowane prace przygotowawcze w zakresie ogłoszenia przetargu 
na zaprojektowanie ścieżki pieszo-rowerowej przy ul. Szkolnej i Spacerowej w Krępcu. 
Inwestycja będzie współfinansowana ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego, w ramach mechanizmu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 
Szacowany koszt inwestycji to 3,5 mln. zł, a dofinansowanie to prawie 3 mln. zł. 
Planowany termin realizacji to lata 2025-2026. Pani Wójt dodała, że ul. Szkolna jest drogą 
powiatową; 
- zostało niewiele dni do zakończenia budowy oświetlenia na terenie gminy Mełgiew, jeden 
z wykonawców, któremu zostało kilka zadań, deklaruje zakończenie prac w terminie. 
Wartość inwestycji to 4 416 547,15 zł. Współfinansowanie z rządowego funduszu Polski 
Ład wyniesie 3 mln. 550 tys. zł, różnica pochodzi  budżetu gminy; 
- odcinki oświetlenia podwieszanego wykonywane są przy drodze gminnej nr 105529L 
w miejscowości Minkowice Kolonia, drodze powiatowej 2105L w Minkowicach, drodze 
gminnej nr 105533L w Minkowicach, drodze gminnej nr 762 w Krzesimowie, drodze 
gminnej nr 105519L  w Krzesimowie; 
- odcinki oświetlenia wydzielonego wykonywane są przy drodze gminnej nr 781 ul. Polna 
w Mełgwi, drodze gminnej nr 105529L w miejscowości Kolonia Minkowice, drodze gminnej 
nr 105523L w miejscowości Dominów, drodze powiatowej nr 2021L ul. 3 Maja w Mełgwi, 
drodze gminnej nr 105531L ul. Wierzchowicka w Krępcu, drodze gminnej nr 105531L ul. 
Spacerowa w Krępcu i w Nowym Krępcu, a także przy ul. Wyspiańskiego, Niemcewicza, 
Morsztyna, oraz drogach wewnętrznych w Krępcu, ponadto przy drodze powiatowej 
nr 2104L ul. Jarzębinowa w Krępcu, drodze powiatowej nr 2020L w miejscowościach 
Trzeszkowice, Krzesimów, Piotrówek, drodze gminnej nr 105506L w miejscowości 
Krzesimów, oraz drodze gminnej nr 105502 w miejscowości Józefów.  
Pani Wójt wspomniała, że budowa energooszczędnego oświetlenia stanowi łącznie ok 17 
km i sukcesywnie są podpisywane umowy z zakładem energetycznym na podłączanie 
liczników. 
Informacja z zakresu modernizacji dróg: 
- trwa remont drogi gminnej nr 105514L w Krzesimowie na odcinku prawie półtora 
kilometra. Wartość inwestycji to ponad 1 200 tys. zł. Dofinansowanie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg wynosi 724 tys. zł; 
- remontowana jest droga gminna nr 105520L Dominów-Żurawniki. Wartość inwestycji to 
ponad 858 tys. zł, dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg wynosi 
478 857,91 zł. 
Następnie Pani Wójt poinformowała, że rozpoczynają się prace w zakresie budowy sieci 
wodociągowej w miejscowościach Mełgiew, Trzeciaków, Trzeszkowice, Krzesimów, 
wartość inwestycji to ponad 1 743 tys. zł. Pani Wójt dodała, że została podpisana umowa 
na budowę oczyszczalnia ścieków przy szkole podstawowej w Krzesimowie, wartość 
inwestycji to ponad 114 tys. zł. 
Informacja z zakresu projektów: 
- realizowana jest dokumentacja projektowo-kosztorysowa oświetlenia drogowego 
dla Trzeciakowa na odcinku 1,2 km, dla Krzesimowa Płd. na odcinku 1,4 km, dla ul. 
Szafranowej i ul. Mniszkowej w miejscowości Jacków, dla dróg gminnych nr 816 i 544/1 
w Żurawnikach, dla drogi gminnej nr 105534L 105533L w Minkowicach, dla drogi gminnej 
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105525L w Podzamczu, dla ul. Nadstawnej w Mełgwi na odcinku 1,5 km, doprojektowany 
zostanie również fragment ul. Krasińskiego w Krępcu. 
Następnie Pani Wójt powiedziała, że w dniu 15 marca 2024 r. odbył się odbiór 
przedsięwzięcia związanego z budową utwardzonego pobocza w miejscowości Krzesimów 
i Dominów, w ramach realizacji zadań z funduszu sołeckiego. Dodatkowo w Krzesimowie 
wykonano wzmocnienie skarpy. Wyżej wymieniona poinformowała też, że wybrany został 
wykonawca do opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej na utwardzenie 
kostką brukową drogi wewnętrznej w miejscowości Lubieniec. Realizacja wraz z budową 
tego odcinka drogi zostanie wykonana do końca września 2024 r.  
Kolejna informacja dotyczyła montażu w dniach 21-22 marca b.r. elementów placu zabaw, 
siłowni plenerowej i małej architektury na terenie zabytkowego parku w Nowym Krępcu. 
Informacja z zakresu planowania przestrzennego: 
- po raz trzeci wyłożony został plan zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 
Nowy Krępiec; 
- 4 kwietnia b.r. rozpocznie się wyłożenie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla Franciszkowa i potrwa 21 dni; 
- projekt zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mełgiew 
w miejscowości Krępiec obowiązuje od 21 marca 2024 r.; 
- wniosek rolny dotyczący planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach 
Janówek, Janowice, Krzesimów. Płd., Lubieniec, Piotrówek, Trzeszkowice, Żurawniki, 
Trzeciaków, Dominów, Mełgiew, Podzamcze został przekazany do Ministerstwa Rolnictwa 
za pośrednictwem Urzędu Marszałkowskiego. 
W dalszej kolejności Pani Wójt przekazała, że w najbliższych tygodniach zostaną 
ogłoszone przetargi dotyczące przebudowy dróg gminnych, na które gmina otrzymała 
dofinansowania. Kwoty kosztorysowe za poszczególne inwestycje wynoszą: 
- rozbudowa drogi gminnej nr 105542L  ul. Trzeciakowska w miejscowości Mełgiew – 
ponad 1 800 tys. zł; 
- rozbudowa drogi gminnej nr 105502L w Józefowie -  1,5 mln. zł; 
- utwardzenie drogi wewnętrznej, bocznej ul. Spokojnej  we Franciszkowie - 581 tys. zł; 
- budowa drogi wewnętrznej ul. Asnyka i Krasińskiego w Krępcu - ponad 1 600 tys. zł; 
- utwardzenie drogi wewnętrznej w Piotrówku - 567 499 zł; 
- przebudowa ul. Słonecznikowej w Nowym Krępcu - ok. 300 tys. zł; 
- przebudowa drogi gminnej nr 123029L w Podzamczu II etap – 473 491 zł; 
- przebudowa ul. Krótkiej w Nowym Krępcu – ponad 300 tys. zł, z mieszkańcami tej ulicy 
planowane jest spotkanie w celu zapoznania z projektem przebudowy. 
Dalej Pani Wójt poinformowała, że  19 marca 2024 r. parafia rzymskokatolicka w Mełgwi 
otrzymała pozytywną decyzję od Lubelskiego Konserwatora Zabytków w sprawie remontu 
posadzki w budynku kościoła, wniosek o pozwolenie na budowę przekazany został do 
Starosty Świdnickiego. Kwota pozyskana na te prace wynosi 1 700 tys. zł i stanowi to 98 
% inwestycji. Następnie Pani Wójt wymieniła zakres planowanych prac w ramach 
powyższej inwestycji. 
Pan Franciszek Mróz zapytał, na jakim poziomie są dofinansowane wymienione przez 
Panią Wójt inwestycje drogowe? 
Pani Wójt odpowiedziała, że drogi wewnętrzne są dofinansowane wkładem własnym 
mieszkańców na poziomie 10 %, część inwestycji dofinansowana będzie z Polskiego 
Ładu, w sprawie Podzamcza złożony jest wniosek do Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych. 
Więcej pytań nie było. 
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PUNKT 6 
Pan nadkomisarz Jarosława Kurczak zastępca Komendanta Powiatowego Policji 
w Świdniku przedstawił Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji 
w Świdniku oraz informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
powiatu świdnickiego w 2023 r. 
Pan Michał Szewczak zwrócił uwagę, że na drugim miejscu, wśród szczególnie 
zagrożonych rejonów na obszarach wiejskich, znajdują się Janowice. Radny stwierdził, 
że najwięcej kolizji dochodzi jego zdaniem w obrębie skrzyżowanie przy sklepie 
spożywczym. W związku z tym poprosił, aby w pobliżu tego miejsca wprowadzić 
dodatkowe oznakowania. 
Pan Janusz Oleszek poruszył temat natężenia ruchu na drodze powiatowej w kierunku 
lotniska. Powiedział, że przy organizacji ruchu powinno być wzięte pod uwagę 
bezpieczeństwo, a nie kategoria dróg. Przewodniczący dodał, że problem był już 
zgłaszany, ale bez rezultatu. 
Pan Jarosław Kurczak powiedział, że wnioski o zmianę organizacji ruchu kierowane są 
do zarządcy drogi i to on decyduje. Dodał, że porozmawia z Naczelnikiem Ruchu 
Drogowego, aby taki wniosek został złożony, ale nie jest w stanie odpowiedzieć, 
czy zostanie uwzględniony.  
Pan Włodzimierz Augustyniak poprosił o informacje o oszustwach, które miały miejsce 
na terenie gminy Mełgiew, których występowanie widać w tabeli sprawozdania. 
Pan Kurczak odpowiedział, że na terenie całego powiatu wystąpiły 153 oszustwa, więc 
nie jest w stanie znać każdego postępowania szczegółowo. Dodał, że najwięcej 
zgłaszanych przestępstw, są to przestępstwa na tzw. wnuczka czy policjanta, a także na 
BLIK, Mówiący dodał, że pomimo ogłoszeń na stronach internetowych i organizowanych 
spotkaniach w tym temacie, tego typu sytuacji jest bardzo wiele. 
Pani Renata Wińska zapytała, czy na drodze powiatowej mogą być spowalniacze? 
Pan Kurczak odpowiedział, że nie jest specjalistą w tym temacie, ale podejrzewa, że nie. 
Więcej pytań nie było. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokoły. 

 
PUNKT 7 

Pani Agnieszka Kulisz Skarbnik Gminy Mełgiew omówiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką. 

 
Pani Magdalena Kurowska Przewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 
w imieniu Komisji wydała opinię pozytywną.  
Dyskusji nad omówionym tematem nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 
 
GŁOSÓW OGÓŁEM: 13, ZA: 12, PZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

głosowanie Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 marca 2024 r. czas 11:22:52 - 11:23:05 
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.69 % oddanych 
głosów 

13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Augustyniak Włodzimierz ZA 

2 Bielak Michał ZA 

3 Bondos Ewa nieobecna 

4 Fijałkowski Marcin ZA 

5 Hajduk Józef nieobecny 

6 Korgol Przemysław ZA 

7 Kurowska Magdalena ZA 

8 Oleszek Janusz Zbigniew ZA 

9 Pawłowski Dariusz ZA 

10 Rusak Marcin ZA 

11 Spodar Ewa ZA 

12 Szewczak Michał ZA 

13 Szewczyk Krystyna PRZECIW 

14 Wińska Renata ZA 

15 Zawadzka Krystyna ZA 

Uchwała została przez radnych przyjęta. 
 

Uchwała nr LXV/450/24 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 
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PUNKT 8 

Pani Agnieszka Kulisz omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na rok 2024 wraz z autopoprawką. 
Pani Magdalena Kurowska Przewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 
w imieniu Komisji wydała opinię pozytywną.  
Dyskusji nad omówionym tematem nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 
 
GŁOSÓW OGÓŁEM: 13, ZA: 13, PZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 marca 2024 r. czas 11:26:58 - 11:27:15 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów 

13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Augustyniak Włodzimierz ZA 

2 Bielak Michał ZA 

3 Bondos Ewa nieobecna 

4 Fijałkowski Marcin ZA 

5 Hajduk Józef nieobecny 

6 Korgol Przemysław ZA 

7 Kurowska Magdalena ZA 

8 Oleszek Janusz Zbigniew ZA 

9 Pawłowski Dariusz ZA 

10 Rusak Marcin ZA 



 
10 

 

11 Spodar Ewa ZA 

12 Szewczak Michał ZA 

13 Szewczyk Krystyna ZA 

14 Wińska Renata ZA 

15 Zawadzka Krystyna ZA 

Uchwała została przez radnych przyjęta. 
 

Uchwała nr LXV/451/24 zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2024 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę, która trwała od godz. 11.27 do godz. 11.44. 

PUNKT 9 

Pani Weronika Żmuda omówiła projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnych 
umów dzierżawy nieruchomości gruntowych z dotychczasowymi dzierżawcami. 
 
Pan Michał Szewczak Przewodniczący Komisji Gospodarowania Mieniem Komunalnym, 
Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w imieniu Komisji wydał opinię pozytywną. 
Dyskusji nad omówionym tematem nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSÓW OGÓŁEM: 12, ZA: 12, PZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

głosowanie Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zgody na 
zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 
gruntowych z dotychczasowymi dzierżawcami. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 marca 2024 r. czas 11:47:26 - 11:47:58 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Augustyniak Włodzimierz ZA 

2 Bielak Michał ZA 

3 Bondos Ewa nieobecna 

4 Fijałkowski Marcin ZA 

5 Hajduk Józef nieobecny 

6 Korgol Przemysław ZA 

7 Kurowska Magdalena ZA 

8 Oleszek Janusz Zbigniew ZA 

9 Pawłowski Dariusz ZA 

10 Rusak Marcin ZA 

11 Spodar Ewa ZA 

12 Szewczak Michał ZA 

13 Szewczyk Krystyna nie głosowała 

14 Wińska Renata ZA 

15 Zawadzka Krystyna ZA 

 
W głosowaniu nie uczestniczyła radna: Krystyna Szewczyk.  
Uchwała została przez radnych przyjęta. 
 
Uchwała nr LXV/452/24 w sprawie zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości gruntowych z dotychczasowymi dzierżawcami stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

PUNKT 10 

Pani Weronika Żmuda podinspektor do spraw gospodarki lokalowej i gruntami omówiła 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości położonej w obrębie 0011-Mełgiew na okres do 5 lat w trybie 
bezprzetargowym. 
 
Pan Michał Szewczak Przewodniczący Komisji Gospodarowania Mieniem Komunalnym, 
Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w imieniu Komisji wydał opinię pozytywną. 
Dyskusji nad omówionym tematem nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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GŁOSÓW OGÓŁEM: 12, ZA: 12, PZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

głosowanie Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
położonej w obrębie 0011-Mełgiew na okres do 5 lat w trybie 
bezprzetargowym. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 marca 2024 r. czas 11:50:05 - 11:50:29 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Augustyniak Włodzimierz ZA 

2 Bielak Michał ZA 

3 Bondos Ewa nieobecna 

4 Fijałkowski Marcin ZA 

5 Hajduk Józef nieobecny 

6 Korgol Przemysław ZA 

7 Kurowska Magdalena ZA 

8 Oleszek Janusz Zbigniew ZA 

9 Pawłowski Dariusz ZA 

10 Rusak Marcin ZA 

11 Spodar Ewa ZA 

12 Szewczak Michał ZA 
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13 Szewczyk Krystyna nie głosowała 

14 Wińska Renata ZA 

15 Zawadzka Krystyna ZA 

 
W głosowaniu nie uczestniczyła radna: Krystyna Szewczyk.  
Uchwała została przez radnych przyjęta. 
 

Uchwała nr LXV/453/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w obrębie 0011-Mełgiew na okres do 5 lat w trybie 

bezprzetargowym. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

PUNKT 11 

Pan Marek Młynarczyk inspektor do spraw koordynacji projektów ze środków 
zewnętrznych omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków oraz Gminnej Ewidencji 
Zabytków, położonych na terenie gminy Mełgiew. 
 
Pani Magdalena Kurowska Przewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 
w imieniu Komisji wydała opinię pozytywną.  
 
Pan Michał Szewczak Przewodniczący Komisji Gospodarowania Mieniem Komunalnym, 
Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w imieniu Komisji wydał opinię pozytywną. 
Dyskusji nad omówionym tematem nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSÓW OGÓŁEM: 13, ZA: 13, PZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

głosowanie Głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu gminy 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
oraz Gminnej Ewidencji Zabytków, położonych na terenie 
gminy Mełgiew. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 marca 2024 r. czas 11:55:04 - 11:55:17 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 



 
14 

 

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów 

13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Augustyniak Włodzimierz ZA 

2 Bielak Michał ZA 

3 Bondos Ewa nieobecna 

4 Fijałkowski Marcin ZA 

5 Hajduk Józef nieobecny 

6 Korgol Przemysław ZA 

7 Kurowska Magdalena ZA 

8 Oleszek Janusz Zbigniew ZA 

9 Pawłowski Dariusz ZA 

10 Rusak Marcin ZA 

11 Spodar Ewa ZA 

12 Szewczak Michał ZA 

13 Szewczyk Krystyna ZA 

14 Wińska Renata ZA 

15 Zawadzka Krystyna ZA 

Uchwała została przez radnych przyjęta. 

Uchwała nr LXV/454/24 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej z dotychczasowym dzierżawcą stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

PUNKT 12 

Pan Janusz Oleszek powiedział, że dzisiejsza sesja jest ostatnią przed wyborami, 
a kadencja obecnej rady kończy się 30 kwietnia 2024 r. Przewodniczący dodał, że być 
może jeszcze jedna sesja przed tym terminem się odbędzie, jednak dziś już podziękował 
za współpracę kierownictwu, radnym, sołtysom i pracownikom. 
Pani Magdalena Wójcik Wójt Gminy Mełgiew również złożyła swoje podziękowania 
dla radnych, sołtysów i pracowników. 
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Pani Anna Dygulska Sekretarz Gminy przedstawiła terminy związane z wyborami 
samorządowymi oraz podała adresy lokali wyborczych, a także zawiadomiła o transporcie 
w dniu wyborów. 
Pani Sołtys Stanisława Nowak zwróciła się do Pani Anny Pytki z pytaniem, dlaczego 
przypisała sobie oświetlenie Piotrówka i podziękowała Pani Wójt za oświetlenie i wszystkie 
drogi powstałe w miejscowości Piotrówek. 
Pani Anna Pytka odpowiedziała, że nigdy publicznie nie wypowiadała się na temat 
oświetlenia Piotrówka. 
Pani Magdalena Kurowska poprosiła o naprawę nawierzchni przy skrzyżowaniu przy ul. 
Akacjowej, Spokojnej i ul. Zacisze, oraz podziękowała Pani Wójt za spotkanie 
z mieszkańcami Franciszkowa. 
Pani Wójt powiedziała, że inwestycja przy ul. Spokojnej trwała do późnych miesięcy 
ubiegłego roku i przez to pobocza nie były tam dobrze zagęszczone, zgodnie z protokołem 
prace poprawkowe mają zostać wykonane do 15 maja 2024 r. Dalej Mówiąca dodała, 
że na podstawie informacji ze starostwa powiatowego może powiedzieć, że prace ziemne 
w Podzamczu będą również wykonane do 15 maja. Następnie Pani Wójt odczytała pismo, 
skierowane do PKP S.A w sprawie sprzeciwu co do budowy linii kolejowej na terenie 
gminy Mełgiew, a także pismo do Izby Rolniczej w przedmiotowym temacie. 
Pani Anna Pytka poinformowała, o piśmie złożonym do Ministra Infrastruktury w sprawie 
prośby o zmianę wariantu budowy linii kolejowej na terenie gminy Mełgiew. Następnie 
Pani Sołtys przekazała pytanie od mieszkańca Janowic, który chciałby wiedzieć, na czym 
stoi, ponieważ nie wie, czy może się budować. 
Pani Wójt odpowiedziała, że Urząd nie jest informowany o konkretnych czynnościach, 
oraz o tym, czy inwestycja będzie realizowana czy nie. Poprosiła także o kopie 
odczytanych przez Panią Pytkę pism. 
Pan Adam Ścirka w imieniu Sołtysów podziękował za współpracę i za możliwość 
realizowania funduszu sołeckiego. 
Pan Oleszek podkreślił, że fundusz sołecki w powiecie świdnickim w ostatnich latach był 
realizowany tylko w naszej gminie, inne gminy dopiero w poprzednim roku podjęły uchwałę 
o wyodrębnieniu go z budżetu. 
Pani Agnieszka Kulisz Skarbnik Gminy powiedziała, że w ostatniej kadencji 2019-2023 
kwota funduszu sołeckiego to 2,5 mln. zł. 
Na tym dyskusję zakończono. 

PUNKT 13 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Oleszek w tym punkcie zapytał, czy ktoś 
jeszcze chciałby zabrać głos? 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
Prowadzący stwierdził, że przebieg obrad LXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Mełgiew 
odbył się zgodnie z wymogami i regulaminem, podziękował zebranym za udział i zamknął 
obrady sesji. 
Na tym protokół zakończono. 

 

 

 
Protokołowała:                                     Przewodniczący Rady Gminy Mełgiew 
Iwona Wrona       Janusz Zbigniew Oleszek 
 


